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Entrevista amb Camil Escánez, director general
de la Fundació Hospital/Asil de Granollers

uè ha significat el 75è aniversari

de l'edifici històricper a la Fundació

Hospital/Asil de Granollers?
El 75è aniversari de redifici històric ha

arribat en un important moment de canvi i creixement

de la institució. Lany 1998 hem assolit el que podríem
anomenar la velocitat de creuer en la implementació dels
nous equipaments inaugurats el 1995. Personalment,
crec que aquest era un moment ideal, una gran oportu
nitat per aturar-se i reflexionar sobre revolució de

l'Hospital al llarg, sobretot, dels seus 75 darrers anys. I,
molt particularment, al Ilarg dels últims 20 anys, durant
els quals les institucions hospitalàries hem experimentat
importantíssims avenços organitzatius i tecnològics.
D'una altra banda, i mirant cap a la pròpia institució,

aquest aniversari ha estat una ocasió única per al reco
neixement públic al gran nombre de professionals, de

persones, que han treballat en el passat i en el present al
nostre Hospital. El que avui som és també gràcies a la
contribució de totes aquestes persones.

Des del punt de vista més proper a l'actualitat, cal des
tacar l'esforç que els nostres professionals han fet per

impulsar, organitzar i participar en els nombrosos actes

celebrats, en un moment d'augment continu de la pressió
assistencial, conseqüència de la posta en marxa dels nous

equipaments i de l'augment de la població de la comarca.

I tot això s'ha fet amb unes dosis de creativitat i il.lusió dig
nes de ser destacades i que des d'aquí vull agrair a tots els

professionals que d'una manera o altre hi han participat.
El 75è aniversari ha servit com a estímul i corn a meta

per fer al llarg del 1998 una sèrie d'actes que, de no

haver estat per aquesta fita, s'haurien fet en un període
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de tres o quatre anys. Tot això ha produït una concen

tració d'actes i un esforç extraordinaris, que han provo
cat un impacte molt positiu en el nostre entorn socio

professional.
Quina opinió creu que té lapoblació de Granollers i la
comarca després d'aquest aniversari?
L'aniversari ens ha ratificat una cosa que ja sabíem: que
les relacions entre la gent de Granollers i la seva comar

ca i l'Hospital són molt bones, que la gent se l'estima
molt i que se'l senten com quelcom seu. Crec que la gent
havalorat molt l'esforç que hem fet per treure l'Hospital
dels seus edificis i acostar-lo als ciutadans mitjançant
actes lúdics i didàctics, com ara les sessions del cicle

"L'Hospital al vostre servei" o l'exposició 1328-1998:
història d'un hospital. L'Hospital de Granollers ha pas
sat, al llarg de la seva història, per etapes marcades per la

precarietat més absoluta, però gràcies a rajuda dels gra
nollerins sempre ha pogut superar les seves dificultats.

Aquesta institució deu molt a la gent de Granollers.

Aquest aniversari vol ser també una sincera mostra de

agraïment cap a la nostra població.
Com ha estat la col.laboració amb el 75è aniversari d'en

titats i empreses de Granollers i la seva comarca?

La resposta institucional i empresarial ha estat molt

bona, ha estat una sorpresa enormement agradable.
Hem gaudit d'una receptivitat per part de tothom que
ha fet possible trobar els recursos econòmics necessaris

per poder celebrar aquest 75è aniversari, ja que, com és

lògic, els recursos econòmics de l'Hospital estan desti
nats exclusivament a l'assistència. En una bona part de

les visites que hem fet per tal d'aconseguir recursos per
l'aniversari, hem pogut comprovar la gran sensibilitat
dels empresaris cap a l'Hospital de Granollers, la qual
cosa vull agrair molt sincerament en nom de la
Fundació. En aquest sentit, cal fer una menció molt

especial de la col.laboració del senyor José Antonio

Cabrera, secretari general de la Mutualitat Nostra

Senyora del Carme, que ens ha demostrat una gran esti

ma no només per l'Hospital de Granollers, sinó per la
ciutat i la seva gent, ajudant-nos a trobar la col.laboració
d'un bon nombre d'empreses de la comarca.

En línies generals, quin moment està vivint avui

l'Hospital de Granollers?

Després de la posada en marxa el 1995 dels nous equi
paments, resultat del Pla Estratègic definit el 1992, cal

que ens plantegem un nou Pla que tingui en compte,
entre d'altres, les variables de l'augment poblacional que
està experimentant la comarca del Vallès Oriental.

EN CON

RESTAURANTES EN CONCESION, S.A.
Servicio de alimentación a Colectividades
especialistas en Hospitales y Residencias Geriátricas

• Hospitales
• Residencias Geriátricas
• Comedores Laborales
• Empresas
• Colegios
• Cafeterías
• Estudios e instalaciones de Cocinas

Delegaciones:
MADRID Sagasta 21, 40 Tel. 91 594 33 57

BARCELONA Paseo Marítimo 25-29 Tel. 93 221 29 09

VALENCIA Avda. Blasco lbañez 153 Tel. 606 33 46 25
LA CORUÑA Las Xubias s/n Tel. 981 13 96 72
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